

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمّان - المملكة الأردنية الهاشمية

القوائم المالية الموجزة المرحلية
وتقرير المراجعة
للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمّان - المملكة الأردنية الهاشمية

فهرس

صفحة

-	تقرير حول مراجعة المعلومات المالية الموجزة المرحلية
1	قائمة المركز المالي الموجزة المرحلية كما في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)
2	قائمة الدخل الشامل الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)
3	قائمة التغيرات في حقوق الملكية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)
4	قائمة التدفقات النقدية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)
5	إيضاحات حول المعلومات المالية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020

105180830

تقرير حول مراجعة المعلومات المالية الموجزة المرحلية

السادة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة المحترمين
الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

لقد راجعنا قائمة المركز المالي الموجزة المرحلية للشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة الكهربائية من الصخر الزيتي (شركة مساهمة عامة محدودة) كما في 30 أيلول 2020، والقوائم المالية الموجزة المرحلية للدخل الشامل والتغيرات في حقوق الملكية والتدفقات النقدية للتسعة أشهر المنتهية بذلك التاريخ وملخصاً للسياسات المحاسبية الهامة والمعلومات التوضيحية الأخرى. إن الإدارة مسؤولة عن إعداد وعدالة عرض هذه المعلومات المالية الموجزة المرحلية وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم (34) "إعداد التقارير المالية المرحلية"، وإن مسؤوليتنا هي التوصل إلى استنتاج حول المعلومات المالية الموجزة المرحلية استناداً إلى مراجعتنا لها.

نطاق المراجعة

لقد قمنا بالمراجعة وفقاً لمعيار المراجعة الدولي 2410 "مراجعة المعلومات المالية المرحلية من قبل المدقق المستقل للمنشأة". إن عملية مراجعة المعلومات المالية الموجزة المرحلية تتضمن طرح الاستفسارات، بشكل أساسي، على الأشخاص المسؤولين عن الأمور المحاسبية والمالية وعمل التحليلات وإجراءات المراجعة الأخرى. إن نطاق المراجعة يقل جوهرياً عن نطاق عملية التدقيق وفقاً للمعايير الدولية للتدقيق وبالتالي لا يمكننا من الحصول على تأكيد يفيد بأننا أخطنا علماً بكافة الأمور الهامة التي يمكن التوصل لها من خلال عملية التدقيق، وبناءً عليه فإننا لا نبدي رأي تدقيق.

الإستنتاج

بناءً على مراجعتنا، لم يصل إلى علمنا أية أمور تجعلنا نعتقد بأن المعلومات المالية الموجزة المرحلية لم يتم إعدادها من كافة النواحي الجوهرية وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم (34) "إعداد التقارير المالية المرحلية".

فقرة توكيدية

نود الإشارة إلى إيضاح رقم (3) في القوائم المالية حيث بلغت خسائر الشركة المتراكمة بتاريخ قائمة المركز المالي 3,817,090 ديناراً أردنياً أي ما نسبته 76% من رأسمال الشركة، إن هذه الخسائر تشير إلى وجود حالة من عدم التيقن الجوهري والتي يمكن أن تثير شكاً كبيراً حول قدرة الشركة على الإستمرار كمنشأة مستمرة.

طلال أبوغزاله وشركاه الدولية

عزيز عبدالقادر
(إجازة رقم 867)

عمان في 2020

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمّان - المملكة الأردنية الهاشمية

قائمة المركز المالي الموجزة المرحلية كما في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)

31 كانون الأول 2019	30 أيلول 2020	إيضاحات	الموجودات
(مدققة)	(مراجعة غير مدققة)		
دينار أردني	دينار أردني		الموجودات المتداولة
1,021,425	976,847		نقد ونقد معادل
148,426	131,344		إستثمارات في موجودات مالية بالقيمة العادلة
97,524	100,476		من خلال الربح أو الخسارة
1,267,375	1,208,667		نم وأرصدة مدينة أخرى
			مجموع الموجودات المتداولة
			الموجودات غير المتداولة
1	1		إستثمار في شركة زميلة
900	804		ممتلكات ومعدات
901	805		مجموع الموجودات غير المتداولة
1,268,276	1,209,472		مجموع الموجودات
			المطلوبات وحقوق الملكية
			المطلوبات المتداولة
26,711	26,562		أرصدة دائنة أخرى
			حقوق الملكية
5,000,000	5,000,000		رأس المال المصرح به والمدفوع
(3,758,435)	(3,817,090)	3	خسائر متراكمة
1,241,565	1,182,910		صافي حقوق الملكية
1,268,276	1,209,472		مجموع المطلوبات وحقوق الملكية

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

قائمة الدخل الشامل الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)

للتلاثة أشهر المنتهية في 30 أيلول		للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول		
2019	2020	2019	2020	
دينار أردني	دينار أردني	دينار أردني	دينار أردني	
10,611	6,861	33,803	25,420	إيرادات مرابحة بنكية
(9,809)	8,635	14,577	(8,082)	صافي (خسائر) أرباح الإستثمارات في موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال الربح والخسارة
(21,552)	(25,811)	(71,993)	(75,993)	مصاريف إدارية
(20,750)	(10,315)	(23,613)	(58,655)	الخسارة
		5,000,000	5,000,000	المتوسط المرجح لعدد الأسهم
		<u>(-/005) دينار أردني</u>	<u>(-/012) دينار أردني</u>	حصة السهم الأساسية من الخسارة

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

قائمة التغيرات في حقوق الملكية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)

الاجمالي	خسائر متراكمة	رأس المال	
دينار أردني	دينار أردني	دينار أردني	للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020
1,241,565	(3,758,435)	5,000,000	رصيد 1 كانون الثاني 2020
(58,655)	(58,655)	-	الخسارة
<u>1,182,910</u>	<u>(3,817,090)</u>	<u>5,000,000</u>	رصيد 30 أيلول 2020
الاجمالي	خسائر متراكمة	رأس المال	
دينار أردني	دينار أردني	دينار أردني	للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2019
1,334,770	(3,665,230)	5,000,000	رصيد 1 كانون الثاني 2019
(23,613)	(23,613)	-	الخسارة
<u>1,311,157</u>	<u>(3,688,843)</u>	<u>5,000,000</u>	رصيد 30 أيلول 2019

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمان - المملكة الأردنية الهاشمية

قائمة التدفقات النقدية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020 - (مراجعة غير مدققة)

30 أيلول 2019	30 أيلول 2020	
دينار أردني	دينار أردني	التدفقات النقدية من الأنشطة التشغيلية
(23,613)	(58,655)	الخسارة
		تعديلات لـ:
(9,416)	8,082	التغير في القيمة العادلة لإستثمارات في موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال الربح والخسارة
309	96	إستهلاكات
(5,044)	(2,952)	التغير في الموجودات والمطلوبات التشغيلية :
2,762	(149)	ذمم وأرصدة مدينة أخرى
(35,002)	(53,578)	أرصدة دائنة أخرى
		صافي النقد من الأنشطة التشغيلية
		التدفقات النقدية من الأنشطة الأستثمارية
-	9,000	إستثمارات في موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال الربح والخسارة
-	9,000	صافي النقد من الأنشطة الأستثمارية
(35,002)	(44,578)	صافي التغير في النقد والنقد المعادل
1,074,134	1,021,425	النقد والنقد المعادل في بداية الفترة
1,039,132	976,847	النقد والنقد المعادل في نهاية الفترة

الشركة الوطنية لإنتاج النفط والطاقة
الكهربائية من الصخر الزيتي
شركة مساهمة عامة محدودة
عمّان - المملكة الأردنية الهاشمية

إيضاحات حول القوائم المالية الموجزة المرحلية للتسعة أشهر المنتهية في 30 أيلول 2020

1- الوضع القانوني والنشاط

- تأسست الشركة كشركة مساهمة عامة محدودة وسجلت لدى دائرة مراقبة الشركات في وزارة الصناعة والتجارة تحت رقم (437) بتاريخ 13 أيار 2007.
- من أهم غايات وأغراض الشركة ما يلي:
- تعدين الصخور الزيتية واستغلالها في الصناعات البتروكيمياوية والإنشائية وإنتاج الزيت الصخري والنفط والغاز بالتقطير والكهرباء والإسمنت والطوب والكبريت والأسمدة الكيماوية والزراعية والمبيدات الحشرية.
- القيام بعملية التنقيب عن الصخور الزيتية في كافة مناطق الأردن.
- إستغلال أي مصادر شبيهه كالرمل الزيتي.
- تعمل الشركة من خلال العلاقة التجارية (SHALE ENERGY).
- تم بتاريخ 17 اب 2020 عقد إجتماع هيئة عامة غير عادي وتقرر تعديل إسم الشركة ليصبح الشركة الوطنية للصخر الزيتي المساهمة العامة المحدودة، ولم يتم إستكمال الإجراءات القانونية لغاية تاريخه.
- تم إقرار القوائم المالية الموجزة المرحلية من قبل مجلس إدارة الشركة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2020.

2- أسس إعداد القوائم المالية والسياسات المحاسبية الهامة

- تم إعداد القوائم المالية الموجزة المرحلية وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي (34) "إعداد التقارير المالية المرحلية".
- إن السياسات المحاسبية المتبعة في إعداد القوائم المالية الموجزة المرحلية تتفق مع السياسات المحاسبية المستخدمة في القوائم المالية للسنة المنتهية في 31 كانون الأول 2019.

3- الخسائر المتراكمة

- بلغت خسائر الشركة المتراكمة بتاريخ قائمة المركز المالي 3,817,090 دينار أردني أي ما نسبته 76% من رأس مال الشركة، حيث قامت الشركة بعقد محضر إجتماع هيئة عامة غير عادي بتاريخ 17 اب 2020 تقرر إطفاء 2,500,000 دينار أردني (مليونان وخمسمائة ألف دينار أردني فقط لا غير) من خسائر الشركة المتراكمة في رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب ليصبح 2,500,000 دينار أردني (مليونان وخمسمائة ألف دينار أردني فقط لا غير) بدلاً من 5,000,000 دينار أردني (خمس ملايين دينار أردني فقط لا غير)، هذا ولم يتم إستمال الإجراءات القانونية حتى تاريخه، حيث تتلخص خطة الإدارة حول أعمال الشركة ومدى قدرتها على الإستمرار فيما يلي:
- قامت الشركة بتقديم جدوى إقتصادية بنكية لمشروع تقطير الصخر الزيتي لمنطقة السلطاني بناءً على مذكرات التفاهم مع هيئة تنظيم قطاع الطاقة والمعادن وتم الموافقة عليها.
- تتابع الشركة في المرحلة الحالية موافقة الوزارة وإتخاذ الإجراءات اللازمة للحصول على منطقة إمتياز موقع السلطاني.
- تدرس الشركة خيارات أمنة للوضع المالي وتعمل على تقليل النفقات للإستمرار في المراحل القادمة للمشروع.

4- تأثير كوفيد - 19 على أعمال الشركة

- نتيجة لإنتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد - 19) في مطلع عام 2020 وتفشيه في عدة مناطق جغرافية حول العالم بما في ذلك المملكة الأردنية الهاشمية وأثره على الإقتصاد العالمي بالإضافة إلى تعطيل الأنشطة الإقتصادية وكان لذلك أثر على قطاع تعدين الصخور الزيتية واستغلالها في الصناعات البتروكيمياوية والإنشائية وإنتاج الزيت الصخري والنفط والغاز بالتقطير والكهرباء والإسمنت والطوب والكبريت والأسمدة الكيماوية والزراعية والمبيدات الحشرية، القيام بعملية التنقيب عن الصخور الزيتية في كافة مناطق الأردن و إستغلال أي مصادر شبيهه كالرمل الزيتي نتيجة لإجراءات الحجر الصحي التي قررها قانون الدفاع. قامت الشركة بتكوين فريق عمل لتقييم الأثار المتوقعة على أعمال الشركة داخل المملكة ولإجراء دراسة أولية بغرض مراجعة وتقييم المخاطر المحتملة والمتعلقة بضمان إستمرار وتشغيل دون إنقطاع في هذه المرحلة، لا تعتبر الإدارة أنه من الممكن تحديد تقدير كمي للأثر المحتمل لهذا التفشي على البيانات المالية المستقبلية للشركة في هذه المرحلة.
- إن الإدارة والمسؤولين عن الحوكمة سيستمرون في مراقبة الوضع في جميع المناطق الجغرافية التي تعمل فيها الشركة وتزويد أصحاب المصالح بالتطورات وفقاً لما تتطلبه الأنظمة واللوائح وفي حال حدوث أي تغييرات في الظروف الحالية سيتم تقديم إفصاحات إضافية أو إقرار تعديلات في القوائم المالية للشركة.

**National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan**

**Financial Statements
and Review Report
for the nine months ended September 30, 2020**

National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Index

	<u>Page</u>
Report on review of interim condensed financial information	-
Statement of financial position as at September 30, 2020 - (reviewed and unaudited)	1
Statement of comprehensive income for the nine months ended September 30, 2020 - (reviewed and unaudited)	2
Statement of changes in equity for the nine months ended September 30, 2020 - (reviewed and unaudited)	3
Statement of cash flows for the nine months ended September 30, 2020 - (reviewed and unaudited)	4
Notes to the condensed financial information for the nine months ended September 30, 2020	5

105180830

Report on review of interim condensed financial information

To Messer's National Oil and Electricity Production from Oil Shale Company
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

We have reviewed the interim condensed statement of financial position of National Oil and Electricity Production from Oil Shale Company (Public Shareholding Company), as at September 30, 2020, and the related interim condensed statements of comprehensive income, changes in equity and cash flows for the six months period then ended. Management is responsible for the preparation and fair presentation of this interim condensed financial information in accordance with International Financial Reporting Standard no. (34) "Interim Financial Reporting". Our responsibility is to express a conclusion about this interim condensed financial information based on our review.

Scope of Review

We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagement no. (2410) "Review of interim financial information performed by the independent auditor of the entity". A review of interim consolidated condensed financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion.

Conclusion

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying interim consolidated condensed financial information is not prepared, in all material respects, in accordance with International Financial Reporting Standard no. (34) "Interim Financial Reporting".

Emphasis of a matter

We would like to refer to note (3) in the financial statements where the accumulated losses has reached an amount of JD 3,817,090 which comprises a total of 76% from the company's capital on the date of the statement of financial position, these losses may cast significant doubt on the company ability to continue as a going concern.

Talal Abu-Ghazaleh & Co. International



Aziz Abdelkader
(License No. 867)

Amman October 28, 2020



National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of financial position as at September 30, 2020 - (reviewed and unaudited)

	Notes	September 30, 2020 (reviewed and unaudited)	December 31, 2019 (audited)
ASSETS		JD	JD
Current Assets			
Cash and cash equivalents		976,847	1,021,425
Investment in financial assets at fair value through profit or loss		131,344	148,426
Account receivables and other debit balances		100,476	97,524
Total Current Assets		1,208,667	1,267,375
Non-Current Assets			
Investment in associate		1	1
Property and equipment		804	900
Total Non-Current Assets		805	901
TOTAL ASSETS		1,209,472	1,268,276
LIABILITIES AND EQUITY			
Current Liabilities			
Other credit balances		26,562	26,711
Equity			
Authorized and paid-in capital		5,000,000	5,000,000
Accumulated losses	3	(3,817,090)	(3,758,435)
Net Equity		1,182,910	1,241,565
TOTAL LIABILITIES AND EQUITY		1,209,472	1,268,276

**National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan**

**Statement of comprehensive income for the nine months ended September 30, 2020
- (reviewed and unaudited)**

	<u>For the nine months ended on September 30</u>		<u>For the three months ended on September 30</u>	
	<u>2020</u>	<u>2019</u>	<u>2020</u>	<u>2019</u>
	JD	JD	JD	JD
Bank murabaha revenues	25,420	33,803	6,861	10,611
Net (loss) profit in investment in financial assets at fair value through profit or loss	(8,082)	14,577	8,639	(9,809)
Administrative expenses	(75,993)	(71,993)	(25,811)	(21,552)
Loss	<u>(58,655)</u>	<u>(23,613)</u>	<u>(10,311)</u>	<u>(20,750)</u>
Weighted average number of shares	<u>5,000,000</u>	<u>5,000,000</u>		
Loss per share	<u>JD (-/012)</u>	<u>JD (-/005)</u>		

National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of changes in equity for the nine months ended September 30, 2020
- (reviewed and unaudited)

	<u>Capital</u>	<u>Accumulated Losses</u>	<u>Total</u>
	JD	JD	JD
<u>For the nine months ended September 30, 2020</u>			
Balance as at January 1, 2020	5,000,000	(3,758,435)	1,241,565
Loss	-	(58,655)	(58,655)
Balance as at September 30, 2020	<u>5,000,000</u>	<u>(3,817,090)</u>	<u>1,182,910</u>
<u>For the nine months ended September 30, 2019</u>			
Balance as at January 1, 2019	5,000,000	(3,665,230)	1,334,770
Loss	-	(23,613)	(23,613)
Balance as at September 30, 2019	<u>5,000,000</u>	<u>(3,688,843)</u>	<u>1,311,157</u>

National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan

Statement of cash flows for the nine months ended September 30, 2020
- (reviewed and unaudited)

	September 30, 2020	September 30, 2019
	JD	JD
Cash Flow From Operating Activities		
Loss	(58,655)	(23,613)
Adjustment for:		
Change in fair value of financial assets at fair value through profit or loss	8,082	(9,416)
Depreciation	96	309
Change in Operating Assets and Liabilities:		
Account receivables and other debit balances	(2,952)	(5,044)
Other credit balances	(149)	2,762
Net Cash Flow From Operating Activities	<u>(53,578)</u>	<u>(35,002)</u>
Cash Flow From Investing Activities		
Investment's in financial assets at fair value through profit and loss	9,000	-
Net Cash Flow From investing Activities	<u>9,000</u>	<u>(70)</u>
Net change in cash and cash equivalents	(44,578)	(35,002)
Cash and cash equivalents - beginning of period	<u>1,021,425</u>	<u>1,074,134</u>
Cash and cash equivalents - end of period	<u><u>976,847</u></u>	<u><u>1,039,132</u></u>

**National Oil and Electricity Production
from Oil Shale Company
(SHALE ENERGY)
Public Shareholding Company
Amman - The Hashemite Kingdom of Jordan**

Notes to the financial statements for the nine months ended September 30, 2020

1. Legal status and activity

- The Company was established on May 13, 2007 and registered as a public shareholding company with the Ministry of Industry and Trade under the number (437).
- The main Company's activities are as follows:
 - Oil Shale mining and its use in petrochemical and construction industries and the production of oil shale and gas by desalinated and electricity, cement, bricks, sulfur and chemical fertilizers.
 - Mining for oil shale throughout all of the Jordanian territories.
 - Exploitation of similar resources such as oil sand.
- The company operates through the trademark of (SHALE ENERGY).
- The financial statements were approved by the Board of Directors in its meeting held on October 27, 2020.

2. Financial statements preparation framework and significant accounting policies

- The interim condensed financial information for the company were prepared according to the International Accounting Standard (34) "Interim Financial Reporting".
- Accounting policies used in preparing the interim condensed financial statement are consistent with those policies used in preparing the financial statements for the year ended December 31, 2019.

3. Accumulated Losses

The Accumulated losses of the company reached to JD 3,817,090 which represent 76% of the company's capital, the company held an extraordinary meeting dated on August 17,2020 and decided to decrease the company's capital by quenching the amount of JD 2,500,000 from the company accumulated losses in the authorized capital and paid-in capital to become JD 2,500,000 and the legal requirements were not completed till the date of the financial statements report. the management's plan regarding the company's operation and its ability to continue as a going concern are as follows:

- The Company has filed bank feasibility study for Al-sultani area oil shale distillation project based upon the MOU with the Energy and Minerals Regulatory Commission and it has been approved.
- The company is now following up on the approval of the Ministry and taking proper actions to the sultani area privilege.
- The company is considering safe options for the financial situation and is working on minimizing the expenses at the upcoming stages of the project.

4. Covid-19 impact on a company's business

- As a result of the spread of the new Corona virus (Covid-19) in the beginning of 2020 and its outbreak in several geographical regions around the world including the Hashemite Kingdom of Jordan and its impact on the global economy, in addition to disrupting economic activities, this has affected the oil shale mining and its use in petrochemical and construction industries and the production of oil shale and gas by desalinated and electricity, cement, bricks, sulfur and chemical fertilizers and Mining for oil shale throughout all of the Jordanian territories, in addition to the result of the quarantine measures established by the Defense Law. The company has formed a team to evaluate the expected effects on the company's business inside and outside the Kingdom and to conduct a preliminary study with a view to reviewing and evaluating the potential risks related to ensuring continuity and operation without interruption at this stage, the administration does not consider that it is possible to quantify the potential impact of this outbreak on the company's future financial statements at this stage.
- Management and those charged with governance will continue to monitor the situation in all geographic regions in which the company operates and provide stakeholders with developments as required by laws and regulations. In the event of any changes to the current conditions, additional disclosures or amendments to the company's financial statements.